
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 25-06-02 

Tid: kl.18:30  

Plats: Studiefrämjandets lokal på Nygatan 3, Mariestad 

Närvarande: Ordförande Sven Arvidsson, vice ordf. Jeanette Billström, sekreterare Caroline 

Öhlund och Pierre Wallqvist 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

2. Justerare är alltid ordförande och sekreterare 

Sven Arvidsson och Caroline Öhlund 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes 

 

4. Ekonomisk rapport från kassören 

Kassör har fortfarande inte fått behörigheter till bankkonto mm. Det är fortfarande 

ordförande som assisterar så att de löpande utgifterna blir betalda. 

 

5. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Barn - nu har samtliga grupper haft sina sista träffar för vårterminen. 

Mullegruppen i Tidavad/Ekby fick besök av Mariestadstidningen som gjort ett 

reportage. Det är oklart hur gruppsammansättningen och tillgång till ledarna 

kommer se ut inför hösten. 

b. Vandring - sista onsdagsvandringen för våren planeras till den 11 juni. En 

vandringsresa med buss till Värmland planeras. 

c. Kajak - verksamheten är i fullgång enligt planen. Bland annat har en vältkurs 

inomhus, två grundkurser och ett antal onsdagspaddlingar och några 

helgturer genomförts. En tur till västkusten är planerad. 

d. Långfärdsskridsko - ingen nytt att rapportera då säsongen är avslutad. 

 

6. Ledarträff till hösten 

Två datum är föreslagna för ledarträff, 20 september alt 4 oktober. Närvarande 

beslutade att vandring med lunch efteråt är en lämplig aktivitet. 

Sven ska kolla upp olika alternativ och sedan skicka ut inbjudan till samtliga ledare.  

 

7. Inkomna mail och frågor (sekr/alla) 



   
 

   
 

a. Pierre har haft lite problem med inloggningen till FF-mailen, men har löst 

detta nu. Det har inte inkommit något mail som behöver diskuteras på 

styrelsemötet. 

b. TV4 har haft kontakt med Sven angående ett reportage de ev vill göra vid 

sjön Östern. Sven har förmedlat kontakter till personer i lokalföreningen som 

ev skulle kunna vara med i ett sådant reportage. 

 

8. Övriga frågor 

Det har kommit förfrågan om att vara med och sponsra upprustning av 

vandringsleder på Torsö. Närvarande ansåg att det ligger i föreningens intresse och 

beslutade att sponsra med 6000 kronor. 

 

9. Nästa möte är den 26 augusti 

 

 

 

Sven Arvidsson     Caroline Öhlund 

Ordförande      Sekreterare 


